

# Curriculum Vitae

September, 2023

## Personal Data :

Name :MUSAAB MAZIN KHALEEL

Date of Birth : 9<sup>th</sup>/ April/1984

Marital Status : Married

Nationality : Iraqi

Address :Mosul-Iraq

E-mail :musaabmazin@gmail.com

Mobile: 07714245024

## Last Occupations:

**Senior of pediatrics and Neonatology and as Trainer of pediatrics in Arab Board of Pediatrics in AL-batool hospital , Mosul – Iraq 2023**

## Degrees :

- Bachelor in medicine and General surgery 2007-2008 from college of medicine, Mosul University.
- Fellow of Iraqi Board for Medical Specialization in Pediatrics 2018 .
- Colleague of Arab Board of Pediatrics 2019 .

## Previous Jobs :

- rotating as resident doctor in AL-Gamhori teaching hospital, Al-Khansaa teaching hospital, Al-Salam hospital,Ibn Seena teaching hospital 2009-2010

- resident doctor in rural area (al –hadhar primary health care center) 2011.

- permanent resident in pediatric in Al –Salaam hospital, Ibn Alatheer hospital 2012 -2013

- 2014-2018 admitted to Iraqi Board for Medical Specialization in Pediatrics in central teaching child hospital center& & ALYarmook Teaching Hospital and IBN Albaitaar Hospital .

- Senior of pediatrics in IBN Seena Teaching Hospital 2019

- 2019-2022 training as fellow of neonatology in Baghdad teaching hospital ,Neonatal intensive care unit of Children Welfare Teaching Hospital &Private Nursing Home Hospital in Medical city complex .

## السيرة الذاتية

الاسم: مصعب مازن خليل

تاريخ الولادة: التاسع من نيسان 1984

الحالة الزوجية: متزوج

الجنسية: عراقي

العنوان: موصل-العراق

العنوان الالكتروني: musaabmazin@gmail.com

الموبايل: 07714245024

اخروطفيفة:

طبيب اختصاص اطفال وحديثي الولادة ومدرب طب الاطفال في البورد العربي لطب الاطفال في  
مستشفى البتول في الموصل

الشهادة:

- بكالوريوس طب وجراحة عامة 2007-2008 من كلية الطب جامعة الموصل
- زميل المجلس العراقي للاختصاصات الطبية في اختصاص طب الاطفال 2018
- زميل المجلس العربي للاختصاصات الصحية في طب الاطفال 2019

العمل السابق:

- طبيب مقيم دوري في مستشفى الجمهوري التعليمي , مستشفى الخنساء التعليمي , مستشفى السلام , مستشفى ابن سينا التعليمي في الموصل من 2009-2010
- طبيب تدرج في مركز الرعاية الصحية في الحضر 2011
- طبيب مقيم اقدم في طب الاطفال في مستشفى السلام ومستشفى ابن الاثير 2012-2013

2014-2018 تدريب في المجلس العراقي للاختصاصات الطبية اختصاص طب الاطفال في مركز  
الطفل المركزي بغداد ومستشفى اليرموك التعليمي ومستشفى ابن البيطار .

2019-2022 تدريب ك زميل متدرب في المجلس العربي للاختصاصات الصحية في العناية المركزة  
عند حديثي الولادة في مركز مستشفى بغداد التعليمي وحدة العناية المركزة عند حديثي الولادة في  
مستشفى حماية الاطفال ومستشفى دار التمريض الخاص في مدينة الطب .